
PROTOKÓŁ NR XXXVII/2021
z XXXVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Rzekuń

6 sierpnia 2021 r.

Miejsce  obrad sala  gimnastyczna  w  Szkole  Podstawowej  im.  gen.  Józefa  Bema  
w Rzekuniu, ul Nowa 7, w godz. 15.05 – 15.30. Obecnych jest 10 radnych na ogólną liczbę
15.  Lista  obecności  w  załączeniu  do  protokołu.  Obradom  przewodniczy  Małgorzata  
Żebrowska Przewodnicząca Rady Gminy.

Radni obecni:

1. Dmochowski Stanisław 7. Mierzejewski Ireneusz
2. Gierwatowski Andrzej 8.Namiotko Jarosław
3. Konopka Jerzy 9. Wojsz Anna Sylwia
4. Łada Łucja 10. Żebrowska Małgorzata
5. Majewski Zdzisław  
6. Mierzejewski Bogdan

Radni nieobecni:

1. Edward Gryczka
2. Kaczmarczyk Rafał Marcin
3. Olech Dariusz
4. Pupek Rafał
5. Sikorski Włodzimierz

Ponadto w sesji uczestniczą:

1. Podolak Bartosz - Wójt Gminy
2. Żebrowski Krzysztof - Sekretarz Gminy

oraz sołtysi. Ogółem w sesji uczestniczy około 20 osób.

Przebieg obrad:
Ad. 1
Przewodnicząca  Rady  Gminy Małgorzata  Żebrowska  otworzyła  sesję  powitała  radnych,  
sołtysów  gminy  przybyłych  na  obrady  XXXVII  nadzwyczajnej  sesji  Rady  Gminy.  Na
podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad.
Poinformowała,  że sesja  została  zwołana  na wniosek Wójta  Gminy. Następnie  odczytała  
porządek obrad. 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad;
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz
Wsparcia  Państwowej  Straży  Pożarnej  z przeznaczeniem  na  dofinansowanie  zakupu
samochodu ratowniczo-gaśniczego dla potrzeb Państwowej Straży Pożarnej w Ostrołęce;
3.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały zmieniającej  uchwałę  w sprawie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej na lata 2021-2030;
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rzekuń na 2021 rok;
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej do kategorii dróg
gminnych;
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku
mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego;
7. Zakończenie obrad.
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Wójt Gminy zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad nadzwyczajnej sesji Rady Gminy
Rzekuń punktu 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej do
kategorii dróg gminnych oraz o wprowadzenie do porządku obrad nadzwyczajnej sesji Rady
Gminy Rzekuń punktu 5.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr
XXXIII/239/2021 z dnia 9 marca 2021r. w sprawie  utworzenia Centrum Usług Wspólnych
oraz nadania statutu.  Jako wnioskodawca zwołanej  sesji  wyraził  zgodę na dokonanie ww.
zmian w porządku obrad.
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek Wójta w sprawie zdjęcia z porządku
obrad punktu  5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej do
kategorii dróg gminnych.
W  głosowaniu  jawnym  za  wnioskiem  głosowało  10  radnych,  głosów  przeciw  i
wstrzymujących  się  nie  było.  Bezwzględną  większością  głosów  punkt  5.  Rozpatrzenie
projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej do kategorii dróg gminnych został
zdjęty z porządku obrad.
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek Wójta w sprawie wprowadzenia do
porządku obrad punktu  5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr
XXXIII/239/2021 z dnia 9 marca 2021r. w sprawie  utworzenia Centrum Usług Wspólnych
oraz nadania statutu.
W  głosowaniu  jawnym  za  wnioskiem  głosowało  10  radnych,  głosów  przeciw  i
wstrzymujących  się  nie  było.  Bezwzględną  większością  głosów  punkt  5.  Rozpatrzenie
projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/239/2021 z dnia 9 marca 2021r.
w sprawie  utworzenia Centrum Usług Wspólnych oraz nadania statutu został wprowadzony
do porządku obrad.
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała i poddała pod głosowanie zmieniony porządek obrad
XXXVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Rzekuń. Radni uwag nie zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym –  imiennym,  na  stan  15  radnych,  obecnych  jest  10.  Głosowanie
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska – jestem za
Za zmienionym porządkiem obrad głosowało 10 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących
się nie było. Porządek obrad został przyjęty bezwzględną większością głosów. 

Po wprowadzonych zmianach porządek obrad przedstawia się następująco:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad;
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz
Wsparcia  Państwowej  Straży  Pożarnej  z przeznaczeniem  na  dofinansowanie  zakupu
samochodu ratowniczo-gaśniczego dla potrzeb Państwowej Straży Pożarnej w Ostrołęce;
3.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały zmieniającej  uchwałę  w sprawie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej na lata 2021-2030;
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rzekuń na 2021 rok;
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr XXXIII/239/2021 z dnia
9 marca 2021r. w sprawie  utworzenia Centrum Usług Wspólnych oraz nadania statutu;
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku
mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego;
7. Zakończenie obrad.
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Ad. 2
Wójt  Gminy omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  przekazania  środków  finansowych  na
Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu
samochodu ratowniczo-gaśniczego dla potrzeb Państwowej Straży Pożarnej w Ostrołęce.
Radny Andrzej Gierwatowski zapytał ile lat ma ten samochód, który ma przejąć gmina?
Wójt Gminy poinformował, że auto ma 10 lat.
Przewodnicząca  Rady  Gminy poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie
przekazania  środków  finansowych  na  Fundusz  Wsparcia  Państwowej  Straży  Pożarnej
z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu ratowniczo-gaśniczego dla potrzeb
Państwowej Straży Pożarnej w Ostrołęce.  Radni uwag nie zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym – imiennym,  na stan 15 radnych,  obecnych jest  10.  Głosowanie  
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska – jestem za

Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.
Uchwała nr XXXVII/270/2021 została podjęta jednogłośnie.

Ad. 3
Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2030. Radni uwag nie zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym – imiennym,  na stan 15 radnych,  obecnych jest  10.  Głosowanie  
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska – jestem za

Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.
Uchwała nr XXXVII/271/2021 została podjęta jednogłośnie.

Ad. 4
Wójt Gminy omówił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rzekuń na 2021
rok.
Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt  uchwały w sprawie zmian  
w budżecie gminy Rzekuń na 2021 rok. Radni uwag nie zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym – imiennym,  na stan 15 radnych,  obecnych jest  10.  Głosowanie  
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
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- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska – jestem za

Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.
Uchwała nr XXXVII/272/2021 została podjęta jednogłośnie.

Ad. 5
Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  zmiany
Uchwały Nr XXXIII/239/2021 z dnia 9 marca 2021r. w sprawie  utworzenia Centrum Usług
Wspólnych oraz nadania statutu. Radni uwag nie zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym – imiennym,  na stan 15 radnych,  obecnych jest  10.  Głosowanie  
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska – jestem za

Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.
Uchwała nr XXXVII/273/2021 została podjęta jednogłośnie.

Ad. 6
Sekretarz Gminy omówił projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie
dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 
Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia
wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji  o dochodach
gospodarstwa domowego.  Radni uwag nie zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym – imiennym,  na stan 15 radnych,  obecnych jest  10.  Głosowanie  
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska – jestem za
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Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.
Uchwała nr XXXVII/274/2021 została podjęta jednogłośnie.

Ad. 7
Przewodnicząca  Rady  Gminy stwierdziła,  że  porządek  obrad  został  wyczerpany,
podziękowała wszystkim za przybycie, po czym zamknęła obrady XXXVII nadzwyczajnej
sesji Rady Gminy Rzekuń.

Protokolant  Przewodnicząca Rady

Agnieszka Górska Małgorzata Żebrowska
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